



FUßBALLSPIELER-QUIZ

1. Q: Er ist groß. Er kommt aus Frankreich und ist Stürmer. Wer ist es?
A: Es ist **Olivier Giroud**.

Height: How tall is Olivier Giroud? Can the pupils say their own height in centimetres?

2. Q: Er ist sehr groß. Er hat blonde Haare. Er kommt aus Deutschland und ist Verteidiger. Wer ist es?
A: Es ist **Per Mertesacker**.

Hair colour: Can the pupils describe their own hair colour / the hair colour of other pupils / players?

3. Q: Er hat dunkle Haare und ist ziemlich klein. Er kommt aus Spanien und ist Flügelstürmer. Er trägt die Rückennummer 19. Wer ist es?
A: Es ist **Santi Cazorla**.

Countries: What countries do the pupils' favourite players come from? Where do the pupils come from?

4. Q: Er kommt aus England. Er hat dunkle Haare und dunkle Haut und ist sehr stark. Er trägt die Rückennummer 15. Wer ist es?
A: Es ist **Alex Oxlade-Chamberlain**.

Positions and squad numbers: Pupils should name their favourite player. What position does he / she play in? What squad number does he / she wear? Try adding squad numbers together and working out the sums.

5. Q: Er ist Mittelfeldspieler. Er ist mittelgroß und hat dunkle Haare. Er spielt für Deutschland und ist sehr geschickt. Wer ist es?
A: Es ist **Mesut Özil**.

Attributes: Can the pupils describe their favourite players' main attributes? - e.g. 'Er / Sie ist stark / erfahren geschickt.'